
Sitno, 30 września 2010 roku

ST - 0043/V/50/2010

Protokół Nr L/2010
R a d y  G m i n y

w Sitnie
z dnia 30 września 2010 roku

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad.
3. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.
4. Podjęcie Uchwał:

- w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2010 r.
- w sprawie uchwalenia regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze socjalnym
   dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Sitno.

5. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno.
6. Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi.
7. Sprawy różne.
8. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
9. Zamknięcie obrad sesji.

Radni obecni: 
1. Adamczuk Małgorzata
2. Brzozowski Janusz
3. Gazda Antoni
4. Juszczak Andrzej
5. Karski Aleksander
6. Kozak Leszek
7. Łuczyszyn Lucjan
8. Mazurek Janusz
9. Mazurek Jerzy
10. Monastryski Ryszard
11. Niedźwiedź Zygmunt
12. Pawlicha Bogdan
13. Szajnoga Marek
14. Tukiendorf Edward

Radni nieobecni:
1. Wrotniak Mieczysław
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Ad 1
Otwarcie obrad sesji

         Otwarcia  obrad  L  Sesji  Rady  Gminy  w  bieżącej  kadencji  dokonał 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward Tukiendorf.
Przewodniczący  powitał  Radnych  a  także  gości:  Wójta  Gminy  Pana  Kajetana 
Protasa, Sekretarza Gminy Pana Mariana Bernata, Skarbnika Gminy Panią Jolantę 
Hryciuk  oraz  przybyłych  na  obrady  sesji  kombatantów  –  członków  Związku 
Kombatantów  RP i Byłych Więźniów Politycznych.
Obrady rozpoczęły się o godz. 12°° i trwały do godz. 15°°.

Ad 2
Stwierdzenie quorum i przyjęcie porządku obrad

       Przewodniczący  Rady  Gminy Pan  Edward  Tukiendorf  na  podstawie  listy 
obecności  stwierdził,  że  w  obradach  sesji  uczestniczy  14  Radnych,  co  stanowi 
niezbędne quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.
Następnie  Przewodniczący  przedstawił  proponowany  porządek  obrad  proponując 
jednocześnie by w pierwszej kolejności dokonać wręczenia dyplomów i odznaczeń 
dla przybyłych gości - kombatantów.
Państwo  Radni  nie  wnosili  uwag  do  przedstawionego  porządku  obrad  i  przyjęli 
go z proponowaną zmianą jednogłośnie w głosowaniu jawnym.

Następnie głos zabrał Pan Ryszard Szuwarski przedstawiając porządek uroczystości 
wręczenia  odznaczeń  obrońcom i  wyzwolicielom Ojczyzny  z  okazji  65  rocznicy 
zakończenia II Wojny Światowej.
Dekoracji osób odznaczonych medalami oraz wręczenia dyplomów dokonali: Wójt 
Gminy Sitno  Pan Kajetan  Protas  oraz  Przewodniczący Rady Gminy Pan Edward 
Tukiendorf.

Ad. 3
Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków

       Przewodniczący Rady Gminy zaproponował,  by  w skład Komisji  Uchwał 
i Wniosków weszli Radni: Lucjan Łuczyszyn, Antoni Gazda i Aleksander Karski.
Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji  i  zostali powołani do jej 
składu jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
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Ad. 4
Podjęcie Uchwał

Przy podejmowaniu uchwał brało udział 14 Radnych.
Pan Antoni Gazda odczytał kolejno projekty Uchwał celem ich podjęcia:

1) Uchwała  Nr  L/277/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2010  r. 
w  sprawie  uchwalenia  regulaminu  udzielania  pomocy  materialnej 
o charakterze socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Sitno.
Projekt Uchwały przedstawił Sekretarz Gminy Pan Marian Bernat.
Pan  Bogdan  Pawlicha  zapytał  czy  Rada  Gminy  może  nie  przyjąć  tego 
regulaminu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że nie ma takiej możliwości, gdyż wszystkie zapisy 
regulaminu muszą być zgodne z prawem. Natomiast progi dochodowe są takie 
same w każdej gminie.  
Następnie  ww.  Uchwała  została  przyjęta  w  głosowaniu  jawnym  przy  13 
głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

2) Uchwała  Nr  L/278/2010  Rady  Gminy  Sitno  z  dnia  30  września  2010  r. 
w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2010 rok.
Projekt zmian przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Jolanta Hryciuk.
Pan Andrzej Juszczak zwrócił uwagę, że brakuje jednej strony zmian (str. 4/4) 
– omyłkowo są skserowane dwie strony 3/4.
W  związku  z  powyższym  brakująca  strona  została  przekazana  Państwu 
Radnym na sesji.
Następnie Państwo Radni przyjęli ww. Uchwałę jednogłośnie w głosowaniu 
jawnym.

Ad. 5
Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Wójta Gminy Sitno

Sprawozdanie przedstawił Wójt Gminy Sitno dr inż. Kajetan Protas.
Poruszone zagadnienia:

1. Realizacja  zadań  drogowych,  budowy  chodników,  boiska  „Orlik”,  placu 
w Jarosławcu.

2. Prace przy modernizacja hydroforni oraz Domu Kultury w Sitnie.
3. Informacja dotycząca wydarzeń kulturalno-sportowych.
4. Przedstawienie komunikatów rolniczych dot. wniosków o zwrot akcyzy, spisu 

rolnego, dopłat do materiału siewnego.
5. Przygotowanie  wniosku  dot.  zagospodarowania  budynku  Szkoły 

w Stanisławce.
6. Funkcjonowanie oświaty na terenie Gminy.
7. Informacja nt. wyborów samorządowych – 21 listopada 2010 r. 
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Ad. 6
Interpelacje i zapytania Radnych – odpowiedzi

Ad. 7
Sprawy różne

   Pan  Sekretarz  poinformował,  odnośnie  oczyszczalni  przydomowych, 
że 20 oczyszczalni zostanie wykonanych jeszcze w tym roku.
Pan Bogdan Pawlicha poruszył temat poprawy przejezdności drogi krajowej Zamość 
– Hrubieszów stwierdzając, że zostanie niewyremontowany jedynie odcinek tej drogi 
przebiegający przez Gminę Sitno.
Pan Wójt wyjaśnił, że w następnym tygodniu odbędzie się spotkanie w tej sprawie 
z dyrekcją GDDKiA.
Pan Janusz Brzozowski zwrócił uwagę, że występuje problem z bezpieczeństwem na 
tej  drodze  na  odcinku  przy  Osiedlu  Jarosławiec,  ze  względu  na  potrójny  zakręt, 
podwójną linię ciągłą i przystanek autobusowy.
Podobna sytuacja jest też w Szopinku.
Pan Ryszard Monastyrski poruszył temat wykonania miejsca do nawracania autobusu 
szkolnego przy Szkole w Kol.  Sitno oraz problem z dowożeniem jednego ucznia 
z Rozdół – Podźródeł.
Pan  Wójt  wyjaśnił,  odnośnie  dowożenia  tego  ucznia,  że  będzie  problem 
z  dowożeniem  w  okresie  zimowym,  natomiast  uczeń  ten  ma  tylko  600  m. 
do przystanku autobusowego.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zwrócił  uwagę,  że  również  rodzice  z  Horyszowa 
Polskiego zgłaszają problemy z dowożeniem.
Pan Jerzy Mazurek zwrócił się z wnioskiem o podsypanie założonych przepustów 
w Cześnikach, wyrównanie drogi w Karpiu, wysypanie kamieniem lub gruzem drogi 
w  Cześnikach  (Kołaczówka),  poprawienie  chodnika  koło  kościoła  i  wyrównanie 
drogi za Panem Frankiewiczem.
Ponadto Pan Mazurek zapytał o sprawę wniosku dot. informatyzacji.   
Pani Małgorzata Adamczuk zwróciła się o podsypanie drogi Boży Dar “Sosny”.
Pan  Marek  Szajnoga  podziękował  za  odcinek  drogi  Jarosławiec  “Stara  Wieś” 
ale zwrócił uwagę, że Rada Gminy nic o tym nie wiedziała. Te środki można było 
przesunąć na podsypanie betonówki w Kol. Jarosławiec. Ponadto wykonano odcinek 
drogi nie tam gdzie są zabudowania.
Ponadto Pan Szajnoga zwrócił uwagę, że w związku z rozpoczynającym się sezonem 
buraczanym ciężkie samochody zaczynają jeździć po nowych drogach gminnych.
Pan  Sekretarz  wyjasnił,  odnośnie  drogi  Jarosławiec  “Stara  Wieś”,  że  wpłynęło 
podanie mieszkańców w tej sprawie. Natomiast drogę Jarosławiec Kolonia można 
w obecnej sytuacji wykonać tylko do posesji Pani Wojdy.
Pan Wójt zwrócił uwagę, że mówiono o drodze Jarosławiec “Stara Wieś” na ostatniej 
sesji. Gmina obecnie już podnosi standard dróg – przykrywa drogi cementowe.
Natomiast Powiat w tym roku przykrył maksymalnie 150 m. dróg na terenie Gminy 
Sitno.
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Gmina w tym roku przeprowadziła  około 20 przetargów na  odcinki  dróg.  Średni 
koszt 1 km drogi wyniósł 216.000,-zł.
Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pismo  z  MZK  w  sprawie  kosztów 
uruchomienia dodatkowej linii komunikacji autobusowej (pismo w załączeniu).
Następnie Przewodniczący odczytał podanie Pana Jana Senia w sprawie pomocy przy 
remoncie dachu (podanie w załączeniu).
Państwo Radni negatywnie zaopiniowali ww. podanie ze względu na brak środków.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy odczytał podanie Pani Marii Myk w sprawie 
udzielenia pomocy (podanie w załączeniu).
Pan Jerzy Mazurek stwierdził, że faktycznie występuje trudna sytuacja w tej rodzinie. 
W wyniku wypadku budowlanego w Zakopanem zginął  syn Pani  Myk.  W miarę 
możliwości należałoby pomóc tej rodzinie.
Pan Bogdan Pawlicha przyłączył się do propozycji pomocy tej rodzinie w ramach 
możliwości finansowych GOPS.
Przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że jest problem z udzieleniem pomocy, gdyż 
dochód miesięczny tej rodziny przekracza kryteria uprawniające do pomocy.
Państwo Radni opowiedzieli się za tym, by w miarę możliwości prawnych udzielić 
pomocy tej  rodzinie  poprzez  np.  zakup żywności,  węgla  oraz  udzielenie  pomocy 
prawnej.
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy odczytał  podanie  z  Gimnazjum w Sitnie 
w sprawie zwrotu kosztów pielgrzymki uczniów do Komańczy (767,-zł).
Pan  Sekretarz  zaproponował  by  ww,  kwotę  przekazać  ze  środków 
na przeciwdziałanie alkoholizmowi.
Państwo  Radni  opowiedzieli  się  za  tą  propozycją  jednogłośnie  w  głosowaniu 
jawnym.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Gminy  odczytał  pismo  ze  Szkoły  Podstawowej 
w  Jarosławcu  z  prośbą  o  zwiększenie  budżetu  szkoły  o  10.000,-zł  (pismo 
w załączeniu).
Pan Janusz Brzozowski stwierdził, że to jest wstyd żeby małe dzieci w przedszkolu 
myły się w zimnej wodzie.
Pan  Sekretarz  wyjaśnił,  że  będą  prowadzone  rozmowy  z  dyrekcją  Szkoły  w  tej 
sprawie.
Pan Bogdan Pawlicha zwrócił się o wyremontowanie łazienki w Szkole Podstawowej 
w Cześnikach oraz o wysypanie dwóch wywrotek kamienia między drogę powiatową 
a chodnik.
Ponadto  Pan  Pawlicha  zapytał  o  termin  oddania  do  użytku  boiska  “Orlik” 
w Jarosławcu.
Pan Sekretarz wyjaśnił, że boisko jest już zgłoszone do odbioru.
Pan Zygmunt Niedźwiedź zapytał o sprawę nagród dla Pań za Mistrzostwo Polski 
w przeciąganiu liny.
Pan Sekretarz zaproponował przekazanie Paniom nagrody po 500,-zł netto na osobę.
Państwo Radni zgodzili się z ww. propozycją jednogłośnie w głosowaniu jawnym.
Na tym zakończono realizację bieżącego punktu porządku obrad.



--  6  --

Ad. 8
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

Protokół Nr XLIX wyłożony był do wglądu bezpośrednio w trakcie obrad sesji.
Przewodniczący  Rady  Gminy  zapytał  czy  Państwo  Radni  zapoznali  się  z  tym 
Protokołem i czy są do niego uwagi.
Państwo Radni nie wnosili uwag i przyjęli ww. Protokół w głosowaniu jawnym przy 
13 głosach za, 0 przeciw i 1 głosie wstrzymującym.

Ad.9
Zamknięcie obrad sesji

Na zakończenie obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy podziękował zaproszonym 
gościom oraz Radnym za czynny udział w obradach sesji.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy zamknął sesję słowami:

„Zamykam obrady dzisiejszej sesji”

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołował:

Inspektor ds. Samorządu i Rozwoju Gminy
mgr Krzysztof Seń

                                  Przewodniczący Rady Gminy
/-/ Edward Tukiendorf


